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ПРОТОКОЛ 

№ 7 

Днес, 12.04.2024 год. в заседателната зала на община Дупница се проведе 7-то 
редовно заседание на Общински съвет Дупница.  

На заседанието присъстваха 29 общински съветника от общо 29.  
Заседанието бе открито от Председателя на ОбС - инж. Костадин Костадинов в 10:12 

часа.  

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД 

 

0 Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 7 

1 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Приемане на 
решение за отдаване под наем на сгради с идентификатори 68789.18.28.1, 68789.18.28.2, 
68789.18.28.3, 68789.18.28.4, 68789.18.28.5, 68789.18.28.6, 68789.18.28.7, 68789.18.28.8, 
68789.18.28.9, 68789.18.28.10 по кадастралната карта на град Дупница 

2 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Избор на 
общински съветници за членове на комисия по чл.5, ал.1 от Наредбата за условията и реда 
за отпускане на стипендии и финансово стимулиране на деца и младежи с изявени дарби в 
Община Дупница 

Точка 0 (Нулева) 

000/09.04.2024 г.  
Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 7  

Гласуване по процедурите: 

1. Гласуване на дневния ред 

Резултат от гласуването: 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Костадин Крумов Костадинов: да се създаде нова т. 2 -  Докладна 

записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Избор на 
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общински съветници за членове на комисия по чл.5, ал.1 от Наредбата за условията и 

реда за отпускане на стипендии и финансово стимулиране на деца и младежи с изявени 

дарби в Община Дупница  с вх. № 244 /09.04.2024г. 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 

предложението. 

 

Окончателно гласуване на дневен ред: 
Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 

точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

 

ДНЕВЕН РЕД 

 

1 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Приемане на 
решение за отдаване под наем на сгради с идентификатори 68789.18.28.1, 68789.18.28.2, 
68789.18.28.3, 68789.18.28.4, 68789.18.28.5, 68789.18.28.6, 68789.18.28.7, 68789.18.28.8, 
68789.18.28.9, 68789.18.28.10 по кадастралната карта на град Дупница 

2 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Избор на 
общински съветници за членове на комисия по чл.5, ал.1 от Наредбата за условията и реда 
за отпускане на стипендии и финансово стимулиране на деца и младежи с изявени дарби в 
Община Дупница 

 

Точка 1 (Първа) 

241/08.04.2024г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 

на решение за отдаване под наем на сгради с идентификатори 68789.18.28.1, 

68789.18.28.2, 68789.18.28.3, 68789.18.28.4, 68789.18.28.5, 68789.18.28.6, 68789.18.28.7, 

68789.18.28.8, 68789.18.28.9, 68789.18.28.10 по кадастралната карта на град Дупница  

 
Икономическа политика положително становище. 
Комисия ТСУ отрицателно становище. 
Комисия Обществен ред и сигурност отрицателно становище. 
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Г-н Първан Дангов – Кмет: 

Благодаря. 
Извинявам се за закъснението. Не е продиктувано от нещо друго, просто бях извън 

града и заради трафика закъснях. 
 Г-жа Караджова нека да представи докладната. 
 
Г-жа Мая Караджова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 

Уважаеми г-н Кмет, 
Уважаеми г-н Председател, 
Уважаеми общински съветници. 
С Акт за частна общинска собственост 582 съставен през 2001 год. са актувани 

сградите на ул. „Неофит Рилски“ № 9, които се използваха до настоящия момент от „В и К – 
Дупница“. С докладната предлага кмета на Община Дупница предлага наемането на тези 
сгради, като цените са изчислени на база Наредбата за реда за управление и разпореждане с 
общинско имущество, приложение № 1, което е актуализирано през 21 год. Сградите попадат 
в зоната 3, което ще каже за административните сгради 5 лв. на км. м., а за сграда № 8, която 
е складова 1,30 лв. Има две двуетажни сгради, там наема е калкулиран за разгъната застроена 
площ, за РЗП а не за застроена площ. 

 

 

Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 

Уважаеми г-н Председател, 
Уважаеми колеги, 
Кметски наместници и уважаеми гост на сесията, който най-после се появи след дълго 

отсъствие, за което може би г-н Костадинов трябваше още в началото да станем на крака и да 
ръкопляскаме, че благоволи да дойде на тази сесия и да коментираме този изключително 
важен въпрос, който в предизборната кампания говорехме едно…………. 

 
 

Инж. Костадин Костадинов – Председател: 

Моля, ви. Минете по същество г-н Гущеров. 
 
 

Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 

Е, това не е ли по същество. Водния сектор, ВиК Асоциация и коментираме, че се 
радвам, че г-н кмета се е появил защото той бяга от тези коментари. Когато по темата ВиК 
Асоциация говориме много г-н кмете, не означава, че и казваме много, а по-скоро нищо 
защото с действията които в последно време, говоря от м. декември когато входирахте тази 
докладна и гледате да се отървете от горещия картоф наречен ВиК сектор, решихте, че 
проблема е решен. Но ние като съветници, избраници в този град и в тази община трябва да 
защитаваме интереса на дупничани, а не интереса на жителите в областта Кюстендил, Бобов 
дол и останалите общини. И когато си позволявате тъй като последните сесии не 
присъствахте, но явно успяхте да вмените и на групата на БСП теорията, че видите ли 3.71 
била смешна цена, че по другите области плащали по 8 по 12 лв. Вие сигурно изхождайки от 
заплатата която получавате социалния момент…….. 

 
Г-н Първан Дангов – Кмет: 

Г-н Председател, това по същество ли е по докладната или…… Ако искате да говорим 
политически, мога. Само извинявам се….. 
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Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 

Знам, че много може да говорите, но направете нещо защото освен обществени 
поръчки за безумни сума в порядъка на 180, 200 000 за 1 година, тъй като се изпокарахте 
сигурно с целия град и остана може би само с Путин, и сигурно искате с тая сума за 
обществената поръчка 180 000 да ви защитават………….. 

 
 

Инж. Костадин Костадинов – Председател: 

Моля, ви г-н Гущеров. Моля ви. 
 
 

Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 

Ами докато ме прекъсва уважаемия гост на сесията и аз ще отивам по всякакви теми. 
Нали трябва взаимно уважение да се изслушваме пък кой каквото има след това ще го каже. 

Та се връщаме на темата ВиК. Г-н Дангов, входирайки тази докладна за отдаване 
сградата под наем на една безумно ниска цена, вие искате да кажете на нашите съграждани и 
на нас. Трябва ли да очакваме от Кюстендилска вода, че ще получим нещо друго освен едни 
смешни 170 000, които са заложени в Бизнес-плана и една цена която от 1 май ще плащаме 
не само вие г-н гост на днешната сесия, но и всички граждани които за разлика от вас не 
взимат заплата по 9 000. Така, че е много важно когато обсъждаме темата не знам давайки 
тази смешна цена от 4 000 за един изключително апетитен имот в центъра на Дупница, какво 
получава в замяна общината. аз не съм чул Кюстендилска вода да каже или от ВиК Холдинга 
да кажат „Вие ни давате сградата под наем на тази сума, ние гарантираме еди какво си“. 

Благодаря.  
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 

Има едно определение  „не оспоривай глупца“. 
Това ще кажа. 
 
Виктор Методиев Мантарков /Възраждане/ - Изказване /Изказване/ 

Сега, много е голям интереса към нас и аз призовавам г-н Дангов да не бързаме с 
отдаването под наем на имотите на нашето ВиК, защото референдум г-н Дангов ще има, и 
резултата от референдума е ясен. Оператор също трябва да има в момента. Оператора ще 
бъде за момента Кюстендилска вода. Намерете формата и начина да не се прекъсва и 
нарушава услугата доставка на вода за Община Дупница, но бързайте да давате всичко на 
Кюстендилска вода защото волята на Дупница не е такава. Хората масово вече събрахме 
почти необходимия минимум брой хора за подписката да провеждане и инициирането на 
референдума и това е моя призив да внимаваме какво правим, защото има начин. Пак казвам. 
Никъде не се отразява. Пак поставям въпроса вересиите на сегашното ВиК и фалирало и г-жа 
Павлова преди малко отвън ме попита „Ама кой ще ги плати тези сметки?“ Ама ние като ги 
платим всичките дупничани за какво ни е Кюстендилска вода да идва. Оздравяваме си 
нашето дружество с нашата цена. Няма да е 1,37, нека да е 2,50, нека да е 3,70, но тази цена 
ще си остане в Дупница ще остане за развитие на нашата мрежа. Държавата ще я принудим 
да промени Закона. Не може веднъж влязъл доброволно в една Асоциация и след това да не 
можеш да я напуснеш. Внесено е това нещо……… Верно е закъснели са нещата, но никога 
не е късно човек да си отстоява правото и да се бори за справедливите неща. Просто пак 
призовавам да несе бърза с тази докладна. Ако трябва на Кюстендилска вода да се даде без 
условности нека да оперира, нека да осигурява услугата, но това като прочетох срока 10 год. 
аз се изумих. Значи ние сме си да не казвам по груби работи, свалили гащите……. Просто 
хората са възмутени. 
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Една седмица стоя тука на площада да събирам подписката и съжалявам даже съм 
разочарован защото очаквах по-голяма подкрепа от гражданите на Дупница. 

 

Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 

Ами преброили сте се. Какво лошо има. 
 
Виктор Методиев Мантарков /Възраждане/ - Изказване /Изказване/ 

Нищо. И продължаваме. И Кюстендилска вода също така……. 
 
/реплики от залата/ 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 

Преброили сте се. Извинявам се. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 

Моля, ви се г-н Дангов. 
/реплики от залата/ 
Господине, господине от залата. Много ви си моля не реплекирайте от залата. 
Господине, ще се наложи да ви………. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 

Ако въведете ред в залата ще бъде добре. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 

Ако обичате, правя ви забележка. Без реплики от залата. Господине, ако обичате. 
 
Виктор Методиев Мантарков /Възраждане/ - Изказване /Изказване/ 

Другото нещо което е Кюстендилска вода още в самия зародиш не си изпълнява 
задълженията. Имам информация, че не всички колеги които са в нашето ВиК ще бъдат 
осигурени с договори да бъдат преназначени на работа в Кюстендилска вода, което е пак 
един сигнал който е не говори добре. А пък да не казваме колко ще подобрят услугата за 
доставката на водата. 

Това е. Призовавам и колегите общ. съветници г-н Дангов, да проявим разум да несе 
бърза толкова. Никой не ни е стиснал за гушата и веднага зор-заман веднага да дадем нашите 
имоти на Кюстендилска вода. 

В общи линии това е което мога да кажа, защото преди да вземем, това е важно 
решение, трябва малко да помислим.  

Това е. 
 
 

Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Виктор 

Методиев Мантарков 

Г-н Председател, 
Колеги, 
Г-н Мантарков, реплика ми е към вас. 
Аз мисля, че бройката която се коментира в референдума, тъй като тука ви се 

подсмихват, не е никак малка и напълно достатъчна за провеждане на такова мероприятие с 
цел изключителната важност на въпроса който се обсъжда и който влияе върху джоба на 
обикновения гражданин в Дупница. И тъй като ние сме били винаги последователни в 
ГЕРБ……. Да казвали сме „В Асоцияцията да продължи да бъде ВиК Дупница, но при ясно 
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определени обстоятелства и какви ще бъдат инвестициите най-вече на терен Община 
Дупница“, както и вие казахте „Може цената 3,71 но тогава вече ВиК Дупница за съвсем 
кратко време ще оздравее“. И този лист който държа г-н Мантарков е част от копие от 
подписката която се събираше и тука фигурира и моето име и на други колеги от партията 
която представлявам, защото промяната в позицията се дължи на изключително динамичната 
обстановка в сектора и неизяснените обстоятелства г-н Мантарков, както и вие казахте, 
относно инвестициите и смешните планове на Кюстендилска вода и на държавата за 
инвестиции на територията на Община Дупница. Именно това е причината ние да настояваме 
както и вие казахте. Или ще бъде ясно заявено в споразумението точка по точка всяка година 
какви суми и то от порядъка на милиони, а на смешните 170 000 или провеждаме както и вие 
сте инициирали референдума и гражданите да кажат своята позиция. И тука нашия гост, 
който постоянно прекъсва тука с бялата риза може би под давление на снощните 
преживявания в Монтана…….. 

 
 

Г-н Първан Дангов – Кмет: 

Времето. Някой ще каже ли, че времето изтече. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Виктор 

Методиев Мантарков 

Недейте да ме прекъсвате. Г-н Костадинов, моля ви вземете отношение. Той наслагва 
така и по този начин……. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 

Ориентирайте се към приключване. 
 
 

Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Виктор 

Методиев Мантарков 

Ориентирам се към приключване. 
Г-н Дангов, отговорете на гражданите 3,71 цена приемлива ли е за обикновения 

гражданин в Дупница или само за вас. 
 
 

Виктор Методиев Мантарков /Възраждане/ - Отговор на реплика /Дуплика/ към: 

Емил Димитров Гущеров 

Приемам изказването на г-н Гущеров в положителна посока в смисъл, че почваме да 
мислим еднакво. Призовавам пак всички останали колеги да действаме по същия начин и да 
стигнем до всеобщото решение Община Дупница да вземе въпроса, правилното решение, 
защото пак ми задават въпроса „Ама ВиК как се издържа?“. ВиК се издържа. Те са 
монополист. Те като си направят един успешен план за управление и с новите условия на 
работа…… То верно се ликвидира сегашното, то е фалирало, но ще направим ново 
предприятие. Трябва да мислим в тази посока да мислим. Но ВиК оператора в Дупница 
трябва да си остане наш и приемам в тази посока всякаква подкрепа и благодаря на 
господата от ГЕРБ за оказаната подкрепа. Това е. 

 

Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 

Уважаеми г-н Председател, 
Уважаеми дами и господа общински съветници, 
Уважаеми г-н Гущеров, 
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Уважаеми г-н Мантарков. 
Чувайки това което говорите на днешното заседание за мен остава убеждението и то 

на яве, че ГЕРБ и „Възраждане“ са едно и също както в Дупница, така и в София на 
национално ниво. Нещо което беше подсказано от нашия лидер още в предизборната 
кампания само, че аз не вярвах. Имах по-големи очаквания. А иначе моя отговор на 
репликата е един единствен събрахте се, както във филма „Опасен чар“, роднина-
милиционер-роднина, събрахте се. 

Благодаря. 
 

 

Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/ 

Уважаеми госпожи и господа, ще взема думата за изказване по същество по 
докладната без политически забежки и без заигравки. 

Какво гласуваме в момента? Гласуваме да бъде обявен конкурс за отдаване сградата 
на ВиК под наем за осъществяване на водоснабдителна дейност. Какво беше до сага? Г-н 
Мантарков, аз и вчера заявих, че лично аз също ще се подпиша във вашия референдум и 
всичко добре. За съжаление не виждам какво ще се случи в последствие. Всъщност вие 
малко очертахте пътя, че ще се прави ново дружество и т.н. Има едни въпроси с това дали ще 
получи лиценз, като няма територия и т.н. Аз миналия Гергьовден предложих на вашия 
депутат и на вашите активисти да се промени една клауза в Закона. С г-н Попов го 
съгласувахме, той го изготви. В сега съществуващия Закон за водите да се запише, че когато 
консолидацията не е приета Закона остава в същия вид. Само една клауза трябваше да се 
допълни. Според нас точно защото държавната, така наречената държавна политика е такава 
и трябва нова водна стратегия и трябват много неща, а вашето предложение за промяна в 
Закона за излизане от асоциациите трудно ще мине, ако въобще мине. 

Но какво се случва от тогава до сега. Аз искам да попитам къде бяхте вие когато ние 
се борихме 3 години, когато организирахме протест, когато тезите които сега вие развявате, 
ние ги говорехме много ясно и категорично. А спомняте ли си когато атакувахте лично мен и 
същите тези хора от ГЕРБ които сега величаете. Какво казвахте тогава? ГЕРБ е виновен, 
Костадинов е виновен и така си направихте цялата кампания. Толкова по отношение на 
„Възраждане“. 

Сега, на миналото заседание на ОбС, ОбС ясно и категорично изрази своята 
политическа позиция и каза ОбС одобрява Споразумението, което означава ОбС одобрява 
консолидацията. Почти означава. Защо ОбС гласува така? Защото кмета си смени позицията 
и каза на 4 януари каза за мен ВиК не съществува, от тука натам Кюстендилска вода. Много 
от съветниците, включително и аз, може да не се много изказват, айде аз се изказвам, ни 
дерзае следния въпрос. Хубаво ВиК, цени, пари, инвестиции, обаче нашата водоснабдителна 
система е разрушена. Ние имаме всеки ден огромен брой аварии. Въпроса е кой ще осигури 
водата на Дупница. Това е фокуса който накара част от съветниците да подкрепят това 
споразумение. Какво следва от тук нататък? Вие сам казахте нека е Кюстендилска вода 
докато мине референдума и т.н. Именно в този аспект е днешното предложение да се отдаде 
сградата под наем. Кюстендилска вода може да оперира в Дупница и без сградата на ВиК. да 
те ще си намерят сграда някъде, офиси. Обаче къде ще си намерят. И предложението е дайте 
ни тази сграда. Хората знаят къде е и служи за еди какво си нещо и за това е тази докладна 
днес. В нашата група също не сме единни. Лично аз съм повече за им го дадеме, защото е под 
наем, защото ако вашия референдум успее и ако се стигне до продължаване работата на ВиК 
Дупница или до направата на ново ВиК Дупница, тогава можем да си я вземем обратно 
сградата и т.н. И в този контекст, това което ме ръководи мен е да има кой да поддържа 
водата. Това е основното което ме ръководи при вземането на решение. 
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По отношение на това какво ще следва. Значи дали консолидацията ще се случи и 
най-вече кога ще се случи, аз очаквам това да се случи най-рано на 1 май. И това не е все още 
категорично. Във ВиК в момента се случват 2 неща. От една страна аз като Председател на 
ОбС и принципал чрез вас на дружеството организирах инвентарицазия, организирах 
списъци с които да се види имуществото. Зад мен обаче, зад мен и зад гърба ми са действали 
други сили, които са си правили комисия, описвали са активи, което  е много странно. И това 
е станало със знанието на Първан Дангов, не без неговото знание. До колко са законови не 
мога да коментирам и не искам да коментирам, но ще завърша със следното. Лично аз ще 
подкрепя тази докладна защото не виждам иначе кой ще поддържа водоснабдяването. Когато 
кмета плаши, че загубите са огромни, че задълженията са огромни, че ВиК не може да 
функционира и т.н., хората се изплашват, хората започват да напускат, чакат заплати и аз не 
знам от къде чакат, и ние от дружество със задължения от 2 000 000, сега отиваме в 
дружество със задължения над 4 000 000, което е Кюстендилска вода. 

 
 

Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Костадин 

Крумов Костадинов 

Уважаеми колеги, 
Г-н Костадинов. 
Много внимателно слушах вашето изказване и вие споменахте, аз също съм го чул, че 

сформирали някакви комисия, които взимат отношение относно собственост на ВиК 
дружеството. Бихте ли отговорили както и на мен ако сте запознат, така и на останалите 
колеги, както и на гражданите на Дупница. И както само искам много ясно да подчертая и 
вие казахте във вашата група също има хора които са на различно мнение. Аз визирайки тука 
в подписката не визирам и колегите съветници, визирам колеги от ПП, така че ясно и 
категорично. Променена позиция, относно това както и вие казахте да остане под наем 
сградата за да може в евентуални последващи действия да бъде, ако се тръгне към 
създаването на ново ВиК дружество, да бъде сградата запазена. И тъй като днеска тука си 
говорим с доста цитати, аз ще си позволя да цитирам една мисъл „Прост човек и силен вятър 
никой не може да ги спре“. 

Благодаря. 
 
 

Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Отговор на реплика /Дуплика/ 

към: Емил Димитров Гущеров 

Благодаря. 
Ето и отговора на репликата.  
На този етап се въздържам защото до мен информацията достигна съвсем случайно и 

не мога да……….. но със сигурност ви уверявам………. 
/инж. Гущеров – общ. съветник: Вие сте Председател./ 
Добре, аз съм Председател обаче друг един човек звъни и се разпорежда зад гърба ми 

и т.н. Когато имам точната Заповед и когато ще  я покажа и ще се види кой действа зад гърба 
на ОбС, кой се разпорежда в общинските дружества с кални обувки и кой си позволява да не 
се съобразява с волята на ОбС. Но това ще се случи когато мога да го докажа. Сега да 
хвърлям празни обвинения. Казах ви имало е комисии в които са участвали представители на 
общината на ВиК нали описване на активи, който този ОбС не е взимал такова решение.  

/инж. Гущеров – общ. съветник: Това не е ли противозаконно?/ 
Когато разбера дали е противозаконно ще отговоря. 
Заповядайте. 
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Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 

Аз ви предлагам ако искате, извинявам се…уважаеми г-н председател, уважаеми 
дами и господа общ.съветници, уважаеми кметове на кметства и кметски наместници. 

Така като ви гледам първо по процедура ще направя към вас г-н председател, нещо 
ризката ви е тясна. Другия път…нещо по-лекичко така да ви е…притеснен сте… 

 
/обаждане от залата/ 
 
Тясна ви е ризката. Но, по правилника г-н председател.  
Г-н Гущеров…тихичко бе, тихичко…тихичко. 
Уважаеми г-н председател, спазвайте правилника г-н Гущеров взе по тази точка 4 

реплики. Ако вие в следващите изказвания, незнам колко ще продължат дебатите допуснете 
очевидно по процедурата играете тримата г-н Мантарков, Гуги и Вие г-н председател…по 
процедура незнам, прочетете си правилника. Колко пъти един общински съветник може да 
вземе по една докладна реплика. Със сигурност в правилника пише броя реплики. Ако 
мислите, че …нямам физическа възможност да стоя…както виждате стоя прав, защото съв 
казал, че до вас няма да седна и това е знак също. 

Бъдете така добри обаче да не ни надцаквате в ОбС по процедури, защото групата на 
БСП стои и може да вземе 20 реплики и да се изгубиме времето. 

На въпроса за комисиите. Аз не съм нарушил нищо, най-малко закона. По договора 
за управление имам право на контрол има там един член в ….мисля, че е чл. 5 от Договора за 
управление на управителя. Кмета на общината има право на свой представител и контрол в 
общинските дружества, защото този ОбС е утвърдил договора на всеки един управител на 
общинско дружество. Може би седящия в ляво от вас ще каже по въпроса за комисиите 
нещо, само че не знам в какво качество…като юрист до вас или като 30-ия общ.съветник, 
който формира мнение на ОбС. 

 
/обаждане от залата/ 
 
По приятелска линия извън тази зала, така препоръчвам. Поне така е в ….така е 

редно. 
И друго за заплатите, вие споменахте заплатите във В и К. ми, нали знаете че групата 

на ГЕРБ или поне техния лидер „Танцуващия с прокуратурата“ е пуснал сигнал срещу мен да 
информирам ОбС защо кмета си е позволил със средства от общината да плати заплатите на 
работещите. Ако не знаете да ви кажа. Виждате ли какви са лицемери. 

 
/г-н Гущеров – общ съветник: Само, че има пояснение. Трябва да има решение на 

ОбС. Недей да лъжеш./ 
 
Виждате ли какви са лицемери. Аз поемам ангажимента за да имат хората за Коледа 

и Нова година какво да си купят…това се знае и в удобния момент…ония в душегубката 
пускат сигнали в прокуратурата и то в тежки престъпления и то…край откраднахме от 
бюджета на общината… 

Понеже тук говорите г-н председател за промяна в законовата уредба. Предстои 
кампания, избори. Дайте да излъчим един депутат читав, който да бъде нормотворец а не 
празнодумец да чака за телефон Верту и да се запише английски, защото телефона Верту 
няма меню на български. Ето политическите сили,които са представени в ОбС да излъчим 
депутат нормотворец. Да промени закона и тогава да говорим за оздравяване, за ново В и К 
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дружество. Иначе сега всичко е…така хвърлено в пространството. Вкупом станахме 
ненужни ще кажат хората.  И 3 дена и 30 дена  да говорим, тя е все тая. 

Понеже г-н председател казахте, че съм си бил променил становището. Да и не съм 
го криел, защото като видях, че във В и К Дупница е куче влачи рейс там за съжаление 
уважаеми съграждани, уважаеми общ.съветници във В и К Дупница е куче влачи рейс. Кой 
каквото му е било необходимо си е щипкал ама за каквото се сетите. 

Например, може и да бъркам  на г-н Костадинов му трябва валяк или багер… я тия В 
и К, защо да плащам  на някаква машина…я бе елате, елате вие е тука строя една къща я 
копнете вържете ме и не плаща нищо. Дали уважаеми г-н председател вашия имот на 
Дренски рид е присъединен с кьорава чешма, знаете ли какво е това? Знаете ли? На В и К 
терминологията това означава водопровод, без да има уред за мерене на количеството на 
водата. Искате ли г-н Костадинов, да направиме там една експертиза…или требва да пусна 
сигнал в прокуратурата да дойдат да ви разкопаят и да намерят кьоравата ви чешма…това 
уважаеми г-н Костадинов, морално ли е? и вие представлявате хората, даже оглавявате ОбС, 
които с всички сили и средства бутате да не развалиме къщичката. А къщичката е 
картонена…душегубка, къщичката В и К, защото оттам ще щипкаме и си папкаме…само, че 
ризичката ви е тясна г-н Костадинов трябва да ви купя другия път малко по-широка. 

Благодаря. 
 
 

Инж. Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: 

Кмет - Първан Дангов : 

Благодаря. 
Ето моята реплика. 
Сега има ли крадлива чешма или нямам? Не знам какво значи кьорава…крада ли аз 

вода или не крада …едното дело вече е в съда срещу вас съм завел. Второто е на път….крада 
ли аз вода или не крада, защо така говориш витиевато….защо обиждаш, рушиш 
авторитети….първо ти нямаш авторитета за да говориш… 

 
/г-н Дангов – кмет: На вие, аз не съм си позволил да говоря на ти./ 
 
Второ. По отношение на всичките тия общи приказки, които… 
 
/обаждане от залата/ 
 
Нема да давам повече жалби в прокуратурата, защото подадох сигнал в полицията, 

че е изгасен тока тук…. 
 
/г-н Дангов – кмет: това по темата В и К ли е?/ 
 
Прокуратурата отговори, че не било…нали и т.н. 
По темата В и К вие нямате нито компетенцията, нито уменията…вие не сте 

участвал в нито една работна среща на миналия ОбС. Вие не сте прочел една докладна и 
затова си променихте. Затова вие видяхте, че във В и К било куче влачи рейс, защото вие не 
знаехте къде се намирате. Не просто не знаете решенията а не знаехте и проблемите. И вие 
видяхте…излъгаха ви като малко детенце ви излъгаха, вие се подведохте и подведохте и 
…изплашихте и нашите съграждани изплашихте и съветниците. 

Вие не може да решите нито един проблем, за да може да го коментирате. По 
отношение на това как водя заседанието и репликите г-н Дангов вие нито познавате 
законите, нито правилниците. Вече веднъж ви казах, че тоя правилник аз съм го писал. 
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Всяко ваше изказване, всяко едно изказване има право на до три реплики…така че 
на всяко изказване г-н кмете. Всеки път, когато вие вземете думата има право на до три 
реплики…така, че не ме обвинявайте за непознаване на правилника, защото аз съм го писал. 

Вие не познавате закона г-н Дангов, защото аз 3-4 пъти миналия ноември ви казах 
декември на вас, на зам.кмета Дафинка Георгиева ще внесете ли докладна за субсидия за В и 
К? дайте тези хора да вземат пари. Вие обаче сте избран за цар, не за кмет. Помислихте си, че 
сте избран за цар, помислихте си че може да заплашвате, че може да плашите хората, да 
проявявате реваншизъм. 

Г-н Мантарков за лично обяснение. 
 
 

Г-н Виктор Методиев Мантарков /Възраждане/ - Лично обяснение /Лично 

обяснение/: 

Обяснението ми е във връзка с обвинението къде бяхме. Аз го казах веднъж, пак ще 
го повторя. Ние сме в законодателна инициатива от 9 ноември 2023 г. за в бъдещите ни 
действия винаги се ръководиме от това, кое е правилно за цялото общество на нашата 
община. Няма да приема упреците, че сме допуснали некакво действие или бездействие и се 
стремиме пак ви казвам да правиме всичко, което смятаме за правилно. 

Това нещо си личи и от реакциите на хората. Ще има референдум. Вярвам го. Дано 
да вземеме вярното решение. 

В момента за тая докладна ще гласувам „против“. Винаги съм гласувал така и ще 
гледаме в бъдеще нещата да се случат както го искаме. 

Това е. 
 
 

Инж. Костадин Костадинов – председател: 

Добре. 
Г-н Станислав Страшимиров за изказване. 
 
 

Г-н Станислав Георгиев Страшимиров /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/ 

Г-н кмет, 
Г-н председател, 
Колеги. 
От вчерашните комисии не стана ясно, чия собственост са сградите на В и К и 

земята. 
А вие г-н председател, казвате че ще подкрепите точката а като не знаеме каква 

собственост е как ще я подкрепите, по какъв начин? 
Защо за една точка се свиква сесия на ОбС а не се включи в миналата сесия а идваме 

за една точка?защото нали вие го свиквате ОбС? 
Благодаря. 
 
 

Инж. Костадин Костадинов – председател: 

Аз да ви отговоря. 
Добре ще ви отговоря. Чакайте да поискам реплика… 
Сега между другото се сетих преди като казах за правилника и репликите, кмета като 

направи забележка сега да ви кажа г-н кмете от следващата сесия ако искате думата ще си я 
искате както нас с ваше устройство и в новия правилник ще ограничиме и вие да се изказвате 
дотолкова доколкото се изказва всеки съветник пък правете реплики колкото искате. 
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Г-н Страшимиров, сградата е общинска собственост съгласно АОС предоставен от 
администрацията. Дали акта е верен или не е верен аз не съм Първан Дангов, не съм цар, не 
съм феодал администрацията дава АОС и аз вярвам, че той е верен. Имаше го в предната, 
когато гледахме за продажба АОС имаше. Ние сме го коментирали тука. Доколкото терена 
на предприятието със сигурност не е общинска собственост той е в капитала на дружеството. 
Ако мотива ви сега, ако въпроса ви е дали е общ.собственост или не е…дали докладната е 
законна не се наемам да коментирам. Аз вярвам на Първан Дангов с цялото си сърце и душа, 
той не допуска грешки, той разбира от всичко от закони, даже от дрескод и ризи разбира. 
Само обувките са му кални малко, но нищо.  

Колкото до това защо сесията е днес. Защото вижте ние може да се хапеме, може да 
се закачаме, но некой требва да поддържа водоснабдяването на Дупница Станиславе 
разбираш ли.  

 
/обаждане от залата/ 
 
Кой? Когато той става и казва на 4 януари“ За мен В и К Дупница не съществува“. 

Ако гласуваме да дадеме субсидия на В и К дружеството той ще изпълни ли решението? Ние 
даваме мандат да отиде да гласува в Кюстендил против, той гласува за. Ние казваме сондажа 
да продължи, той го спира. Е? утре кой ще поддържа водата, кой? Ето затова свиках днеска 
сесия да може да се …ако се вземе решение да се отдаде под наем. 

Г-н Георгиев за изказване. 
 
/обаждане от залата/ 
 
За мене е собственост на общината. Има АОС. Г-жа Караджова има ли АОС? 
Можи ли да го представите на г-н Страшимиров. 
Заповядайте. 
 
 

Г-н Георги Василев Георгиев /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/: 

Уважаеми г-н Костадинов, 
Уважаеми г-н Дангов, 
Колеги общ.съветници. 
Аз няма да подкрепя тази докладна по ред причини. 
Първата е, че ми омръзна да ме лъжат на темата В и К. първо беше В и К ще бъде 

наше, ще си го спасиме, то е наше. Имам претенции да съм участвал във всички комисии на 
тема В и К. и при инж. Чимев и при д-р Дангов. 

На последната сесия представителите на Кюстендилска вода на няколко пъти казаха 
неистина. Първата, че половината от водомерите на дупничани са  надписани, втората е че В 
и К инкасира 150 000, пък за заплати са необходими сто и тридесет. Преди това ни излъгаха, 
че ще има закон за водите, който беше почти готов резюлиран от областния. Така и не го 
виждам тоя закон за водите и преминавам към това, че ние ще си спасиме нашето В и К. 

Другото, което е като човек който си е направил труда да изчете тази докладна. На 
12 декември 1989 г. В и К Дупница има 67 000 лв.капитал. какво е това? Движими, 
недвижими вещи, тръби…след което се започва знаете да не ви губя времето прехвърляния, 
т.н. и т.н. 

Обясняваха ни как трябва да продадеме сградата на В и К.вие трябва да я продадете, 
хората, служителите и т.н.. не я продадохме.  

Сега пък трябва да я отдадеме под наем. Обръщам се към вас…3 600 лв. за земя, 
гаражи и т.н.нали сме от тоя град. Знаеме един магазин в центъра какъв наем плаща. Това ли 
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беше целта. Да им е евтино на В и К а дупничани, които са ни изпратили тука да получават 
по-малко. Нали няма как цената ще бъде като в цялата асоциация. Тогава няма как ще платят 
наем, какъвто ние прецениме ако не ги устройва пазара е свободен. 

За незнаещите ще кажа, че договор е властническо волеизявление между две страни 
стига да не противоречи на закона.върховния закон е Конституцията, след това са законите 
на НС и едва тогава са нашите решенията на ОбС. Така функционира държавата. 

Сега пък трябва ли да се съглася, че 3 600 е последния ни ход. Как щели да 
оперират? То е видно още с първата авария в Градската градина имаме чакъл. Така ще 
оперират и занапред. 

Благодаря ви. 
 

Инж. Костадин Костадинов – председател: 

Г-н кмете, наистина имам реплика. Обръщам се към вас. 
В представеният акт, сега тука ми заостря вниманието…г-жа Караджова в АОС от 

2002 г. отзад пише, че имота е включен в капитала на търговското дружество. Признавам си 
като видях АОС не ми направи друго впечатление. Само, че тук наистина излиза въпроса ако 
той е в капитала на дружеството, може ли да се отдава под наем.  Г-н кмете какво е 
становището на администрацията, законно ли е или не е законно? Ето го акта представен в 
докладната не се го измислям аз. Може ли да изясниме тези въпроси. 

Ето АОС и отзад пише, че имота е включен в капитала на В и К. не, понеже не си 
виждал скоро докладна. 

 
 

Г-н Първан Дангов – кмет: 

За коя докладна, за тая ли?  
Тая не съм я виждал, няма какво да кажа. 
 
 

Инж. Костадин Костадинов – председател: 

И какъв е отговора на въпроса? 
Нямаш какво да кажеш. Е, нали си я подписал? 
Г-н Гущеров за реплика. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов: 

Уважаеми колеги, 
Г-н Костадинов. 
Благодаря ви, че правилника още не е променен и репликите към изказванията ми 

разрешават…с оглед различните изказвания всеки има право в динамиката на изказвания, в 
диалога да съобщи нещо ново и различно. 

Моята реплика е продиктувана от следното нещо. Ако както г-н Дангов спомена 
Възраждане и ГЕРБ са коалиция, тогава защо Възраждани си оттегли подкрепата от него, тъй 
като помниме на първата сесия. Или може би уважаеми граждани разбраха кой стои зад 
активното мероприятие… 

 
Инж. Костадин Костадинов – председател: 

Извинете…г-н Дангов и колеги от БСП тука не сме в хан.ако има да си кажете нещо, 
моля излезте и си го кажете….г-н Павлов много ви моля. Знам, че той не уважава ОбС, но 
вие… 

Благодаря ви. 
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Продължете г-н Гущеров. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов: 

Нека излезе още един колега от БСП, че сега отвънка не се знае. 
Ако колегите от Възраждане оттеглиха подкрепата разбирайки може би кой стои зад 

активното мероприятие с кандидата им за кмет и мой съселянин г-н Методи Захаринов. Не 
другарю Дангов гражданите много бърза ви разкриха и както в тази зала се формира 
коалиция тя е на базата на вашата некомпетентност. Тя вече се казва антиДангов. И не е 
коалиция между ГЕРБ и Възраждане  а разходете се по площада и не се ръкувайте с всеки 
гражданин по три пъти и мислите, че сте най-успешно управляващия. Така, че другарю 
Дангов да чуете тази коалиция не е между Възраждане и ГЕРБ а е антикоалиция срещу 
вашето неумело и незнам какви още думи да използвам още управление. 

Един проект няма, вие само обществени поръчки са ви в главата…г-н Костадинов 
няма да завеждате повече дела, че ще отиде поръчката на един милион за адвокатски услуги. 
Да си ползва неговите адвокати. 

Благодаря. 
 

 

Инж. Костадин Костадинов – председател: 

Г-н Мантарков за реплика. 
 
Г-н Виктор Методиев Мантарков /Възраждане/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов: 

Репликата ми е към г-н Гущеров. 
Защо оттеглихте…нашата подкрепа към г-н Дангов. Пак водата, заради водата. 

Предизборно той споделяше нашите позиции, идеи, това е. за другите неща няма смисъл да 
ги коментираме в момента. 

 
Инж. Костадин Костадинов – председател: 

Благодаря г-н Мантарков. 
Г-н Страшимиров. 
 
Г-н Станислав Георгиев Страшимиров /ПП „СДС“/ - Реплика /Реплика/ към: 

Кмет - Първан Дангов: 

Г-н кмет, 
Г-н председател, колеги. 
Въпроса е пак към вас как ще гласувате нали казахте, че ще подкрепите докладната. 

Сега пак не е ясна собствеността и какво, не ми отговорихте ще я подкрепите или няма да я 
подкрепите? 

Това е. 
 
Инж. Костадин Костадинов – председател: 

Не мога да ви отговоря. 
Нямам право нито на реплика, нито на изказване. 
Семо кмета има право засега…да взима думата когато си пожелае. 
Съжалявам, но не мога да ви отговоря. Сега с промяната на правилника ще се 

прецизира тази възможност. 
Колеги, няма повече подадени заявки за изказване. 
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Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 17, 'против' - 8 и 'въздържали се' - 3  приема се 
точката. 
Общо гласували: "Броя" 

За 17 

Против 8 

Въздържали се 3 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: Против 
7. Виолета Генчева Инкьова: Против 
8. Георги Василев Георгиев: Против 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: Въздържал се 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: Против 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Иво Николов Ников: Въздържал се 
17. Илиян Ангелов Миланов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: Против 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Николай Димитров Табаков: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
22. Румен Живков Желязков: Против 
23. Светлин Яник Зарев: За 
24. Слав Викторов Мантарков: Против 
25. Станислав Георгиев Страшимиров: Против 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Христо Страхилов Михалчев: За 
28. Шейхриар Неждет Златарска: Въздържал се 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 и т.12 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.1, ал.4 и ал.9 от Закона за 

общинската собственост и чл.76 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 год. на 

Общински съвет Дупница/, Об.С прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 

№  51 

1. Общински съвет – Дупница допълва програма за управление и разпореждане с 
имотите общинска собственост в Община Дупница за 2024г. в част III, т.А – „Имоти, които 
Община Дупница има намерение да предостави под наем“ – със следните недвижими имоти: 

1.Сграда с идентификатор 68789.18.28.1/землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район осемнадесет, имот двадесет и осем сграда 
едно/, със застроена площ: 49 кв. м. /четиридесет и девет квадратни метра/, брой етажи: 2 
/два/, с предназначение: Административна, делова сграда, 2. Сграда с идентификатор 
68789.18.28.2 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, кадастрален 
район осемнадесет, имот двадесет и осем, сграда две/, със застроена площ: 32 кв. м. /тридесет 
и два квадратни метра/, брой етажи: 1/един/, с предназначение: Административна, делова 
сграда, 3. Сграда с идентификатор 68789.18.28.3 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район осемнадесет, имот двадесет и осем, сграда 
три/, със застроена площ: 94 кв. м. /деветдесет и четири квадратни метра/, брой етажи: 2 
/два/, с предназначение:  Административна, делова сграда, 4. Сграда с идентификатор 
68789.18.28.4 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, кадастрален 
район осемнадесет, имот двадесет и осем, сграда четири/, със застроена площ: 22 кв. м. 
/двадесет и два квадратни метра/, брой етажи: 1 /един/, с предназначение:  Административна, 
делова сграда, 5. Сграда с идентификатор 68789.18.28.5 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район осемнадесет, имот двадесет и осем, сграда 
пет/, със застроена площ: 79 кв. м. /седемдесет и девет квадратни метра/, брой етажи: 1 
/един/, с предназначение:   Административна, делова сграда, 6. Сграда с идентификатор 
68789.18.28.6 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, кадастрален 
район осемнадесет, имот двадесет и осем, сграда шест/, със застроена площ: 74 кв. м. 
/седемдесет и четири квадратни метра/, брой етажи: 1 /един/, с 
предназначение:   Административна, делова сграда, 7. Сграда с идентификатор 68789.18.28.7 
/землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район 
осемнадесет, имот двадесет и осем, сграда седем/, със застроена площ: 99 кв. м. /деветдесет и 
девет квадратни метра/, брой етажи: 1 /един/, с предназначение: Административна, делова 
сграда, 8. Сграда с идентификатор 68789.18.28.8 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район осемнадесет, имот двадесет и осем, сграда 
осем/, със застроена площ: 88 кв. м. /осемдесет и осем квадратни метра/, брой етажи: 1 
/един/, с предназначение: Складова база, склад, 9. Сграда с идентификатор 68789.18.28.9 
/землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район 
осемнадесет, имот двадесет и осем, сграда девет/, със застроена площ: 36 кв. м. /тридесет и 
шест квадратни метра/, брой етажи: 1 /един/, с предназначение: Сграда за водоснабдяване 
и/или канализация, 10. Сграда с идентификатор 68789.18.28.10 /землище шестдесет и осем 
хиляди седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район осемнадесет, имот двадесет и 
осем, сграда десет/, със застроена площ: 84 кв. м. /осемдесет и четири квадратни метра/, брой 
етажи: 1 /един/, с предназначение: Административна, делова сграда – частна общинска 
собственост, съгласно Акт за общинска собственост №582/26.02.2001 год., вписан в Служба 
по вписвания под № 79, том 6, вх.р-р №1507 от 24.07.2002г. 

2. Общински съвет – Дупница взема решение за отдаване под наем за срок от 10 
/десет/  години, чрез публично оповестен конкурс  на следните общински недвижими 
имоти:  1. Сграда с идентификатор 68789.18.28.1/землище шестдесет и осем хиляди 
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седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район осемнадесет, имот двадесет и осем сграда 
едно/, със застроена площ: 49 кв. м. /четиридесет и девет квадратни метра/, брой етажи: 2 
/два/, с предназначение: Административна, делова сграда, 2. Сграда с идентификатор 
68789.18.28.2 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, кадастрален 
район осемнадесет, имот двадесет и осем, сграда две/, със застроена площ: 32 кв. м. /тридесет 
и два квадратни метра/, брой етажи: 1/един/, с предназначение: Административна, делова 
сграда, 3. Сграда с идентификатор 68789.18.28.3 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район осемнадесет, имот двадесет и осем, сграда 
три/, със застроена площ: 94 кв. м. /деветдесет и четири квадратни метра/, брой етажи: 2 
/два/, с предназначение:  Административна, делова сграда, 4. Сграда с идентификатор 
68789.18.28.4 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, кадастрален 
район осемнадесет, имот двадесет и осем, сграда четири/, със застроена площ: 22 кв. м. 
/двадесет и два квадратни метра/, брой етажи: 1 /един/, с предназначение:  Административна, 
делова сграда, 5. Сграда с идентификатор 68789.18.28.5 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район осемнадесет, имот двадесет и осем, сграда 
пет/, със застроена площ: 79 кв. м. /седемдесет и девет квадратни метра/, брой етажи: 1 
/един/, с предназначение:   Административна, делова сграда, 6. Сграда с идентификатор 
68789.18.28.6 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, кадастрален 
район осемнадесет, имот двадесет и осем, сграда шест/, със застроена площ: 74 кв. м. 
/седемдесет и четири квадратни метра/, брой етажи: 1 /един/, с 
предназначение:   Административна, делова сграда, 7. Сграда с идентификатор 68789.18.28.7 
/землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район 
осемнадесет, имот двадесет и осем, сграда седем/, със застроена площ: 99 кв. м. /деветдесет и 
девет квадратни метра/, брой етажи: 1 /един/, с предназначение: Административна, делова 
сграда, 8. Сграда с идентификатор 68789.18.28.8 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район осемнадесет, имот двадесет и осем, сграда 
осем/, със застроена площ: 88 кв. м. /осемдесет и осем квадратни метра/, брой етажи: 1 
/един/, с предназначение: Складова база, склад, 9. Сграда с идентификатор 68789.18.28.9 
/землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район 
осемнадесет, имот двадесет и осем, сграда девет/, със застроена площ: 36 кв. м. /тридесет и 
шест квадратни метра/, брой етажи: 1 /един/, с предназначение: Сграда за водоснабдяване 
и/или канализация, 10. Сграда с идентификатор 68789.18.28.10 /землище шестдесет и осем 
хиляди седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район осемнадесет, имот двадесет и 
осем, сграда десет/, със застроена площ: 84 кв. м. /осемдесет и четири квадратни метра/, брой 
етажи: 1 /един/, с предназначение: Административна, делова сграда. 

3. Общински съвет Дупница определя: 

          3.1. Имотът се отдава само по предназначение – за упражняване на дейност, 
свързана с водоснабдяване и канализация; 

          3.2. Начална наемна цена – както следва: 

          3.2.1. За сграда с идентификатор 68789.18.28.1, със застроена площ: 49 кв. м. – 
490.00 /четиристотин и деветдесет/ лв. месечно; 

          3.2.2. За сграда с идентификатор 68789.18.28.2, със застроена площ: 32 кв. м. – 
160.00 /сто и шестдесет / лв. месечно; 
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          3.2.3. За сграда с идентификатор 68789.18.28.3, със застроена площ: 94 кв. м. – 
940.00 /деветстотин и четиридесет/ лв. месечно; 

          3.2.4. За сграда с идентификатор 68789.18.28.4, със застроена площ: 22 кв. м. – 
110.00 /сто и десет/ лв. месечно; 

          3.2.5. За сграда с идентификатор 68789.18.28.5, със застроена площ: 79 кв. м. – 
395.00 /триста деветдесет и пет/ лв. месечно; 

          3.2.6. За сграда с идентификатор 68789.18.28.6, със застроена площ: 74 кв. м. – 
370.00 /триста и седемдесет/ лв. месечно; 

          3.2.7. За сграда с идентификатор 68789.18.28.7, със застроена площ: 99 кв. м. – 
495.00 /четиристотин деветдесет и пет/ лв. месечно; 

          3.2.8. За сграда с идентификатор 68789.18.28.8, със застроена площ: 88 кв. м. – 
114.40 /сто и четиринадесет лева и четиридесет стотинки/ лв. месечно; 

          3.2.9. За сграда с идентификатор 68789.18.28.9, със застроена площ: 36 кв. м. – 
180.00 /сто и осемдесет/ лв. месечно; 

          3.2.10. За сграда с идентификатор 68789.18.28.10, със застроена площ: 84 кв. м. – 
420.00 /четиристотин и двадесет/ лв. месечно, 

          или всичко на обща стойност 3 674.40 /три хиляди шестстотин седемдесет и 

четири лева и четиридесет стотинки/ лв. Върху цената се дължи 20% ДДС. 

          3.3. Размер на депозита за участие в конкурса – 734.88 /седемстотин тридесет и 
четири лева и осемдесет и осем стотинки/ лв., представляващ 20 % от началната наемна цена; 

          3.4. цена на конкурсните документи – 240.00 /двеста и четиридесет/ лв., с 
включено 20% ДДС; 

          3.5. Срок, за който се отдава имотът – 10 /десет/ години; 

        4. Условията на конкурса, както и конкурсните документи да се утвърдят от 
Кмета на Община Дупница, съгласно чл. 96 от Наредбата за реда за придобиване, управление 
и разпореждане с общинско имущество. 

5. Упълномощава Кмета на Община Дупница да проведе процедурата и сключи 
договор за наем със спечелилия участник. 

6. На основание чл.60, ал.1, предложение второ от Административнопроцесуален 
кодекс и във връзка с обезпечаване нуждите на „Кюстендилска вода“ ЕООД за 
осъществяване на ВиК дейности на територията на Общината, включващи всеобхватно, 
навременно и функционално предоставяне на ВиК услуги на потребителите, Общински съвет 
Дупница допуска предварително изпълнение на настоящото решение за защита на особено 
важен обществен интерес. 
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Точка 2 (Втора) 

244/09.04.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Избор 

на общински съветници за членове на комисия по чл.5, ал.1 от Наредбата за условията 

и реда за отпускане на стипендии и финансово стимулиране на деца и младежи с 

изявени дарби в Община Дупница  

Инж. Костадин Костадинов – председател: 

Въпреки, че е извънредна докладната беше предложена за разглеждане. 
ПК по спорт ще изрази становището се в зала, ПК по образование ще изрази 

становището си в зала, каквото и да означава това. 
Имате думата за изказвания. 
Ако няма желаещи, моля ви да започнеме да номинираме членове. Четири общински 

съветника трябва да участват в комисията. 
 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Йордан Крумов Йорданов:  г-жа Виолета Инкьова 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема 
се предложението. 

2. Предложение от Станислав Христов Павлов:   Ивайло Петров 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема 
се  предложението. 

3. Предложение от Георги Красимиров Градевски:   Гичка Михайлова 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема 
се  предложението. 

4. Предложение от Костадин Крумов Костадинов:   Шейхриар Златарска 

Оспорено гласуване: 'за' - 25, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 . 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' – 0 
приема се  предложението. 
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Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 
Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 1 

Въздържали се 0 

РЕШИ: 

Чл. 5, ал. 1 и чл.6, ал.2 от Наредбата за условията и реда за отпускане на 

стипендии и финансово стимулиране на деца и младежи с изявени дарби от Община 

Дупница, чл.21, ал.2 от ЗМСМА, във връзка с чл.21, ал.1,т.23 от ЗМСМА и чл.27, ал.3 от 

ЗМСМА, Об.С прие 

                                                   Р Е Ш Е Н И Е 

                                                       №  52 

          1. Общински съвет – Дупница избира следните общински съветници за членове 
на комисията по чл.5, ал.1 от Наредбата за условията и реда за отпускане на стипендии и 
финансово стимулиране на деца и младежи с изявени дарби в Община Дупница: 

1.  Виолета Генчева Инкьова 

2.  Ивайло Валериев Петров 

3.  Гичка Петрова Михайлова 

4.  Шейхриар Неждет Златарска 

 

Инж. Костадин Костадинов – председател: 

Има отрицателен вот. 
Заповядайте. 
 
Г-н Емил Гущеров – общински съветник: 

Г-н председател, 
Колеги. 
Първо искам да пожелая успех на комисията. Надявам се, че досега както работеше 

ще продължи да работи дори по-усърдно, тъй като новата Наредба, която се гласува беше 
точно и според работата и инициативата на тази комисия. 

Позволих се да гласувам против, тъй като правилника г-н Костадинов не ми позволи 
по предната докладна, но все пак има какво да кажа, тъй като аз гласувах против отдаването 
под наем на сградата на В и К единствено и  само защото в нито един момент от зададените 
десетки въпроси към уважаемият гост, който си тръгна визирам другаря Дангов не отговори 
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конкретно и ясно какво се случва по темата В и К. визираше тука разни обиди към вас и 
другите съветници, визираше всичко друго. 

Значи много лесно и ясно раздава парите за обществени поръчки един милион или 
колко за адвокати, но когато стане въпрос да оздравиме дружеството или нещо да се помогне 
той иска да си припише негова заслуга. Бил дал 60 000, че ние общ. съветници бихме 
гласували и като принципал на това дружество естествено за тия хора, но той искаше да си 
припише тая заслуга. Тука разписва по време на сесията, изнася театър. Това е 
противозаконно действие. Нека гражданите да знаят.  

Естествено, че ще му завеждат дела, тъй като не спазва закона. Има закон, трябва да 
се спазва. 

Благодаря. 
 
Инж. Костадин Костадинов – председател: 

Благодаря. 
Колеги, с това слагам край на днешното заседание на ОбС Дупница и ви благодаря. 

 

Поради изчерпване на дневния ред в 11:10 часа, председателят закри 7 заседание на 
ОбС. 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБС:............................................................................ 

/инж. Костадин Костадинов/ 

 

 

ПРОТОКОЛИСТИ:............................................................................ 

1. /Вяра Бързачка - главен специалист "ООбС"/ 

 

............................................................................ 

2. /инж. Татяна Инджева - старши специалист "ООбС"/ 

 

 

 

 

 

 


